



**Møtereferat**

Styremøte

**Ledet av** AV

**Referent:** MHT

**Utstedt:**

30.03.2023

**Sted:**

Gardermoen B&B

**Dato:**

**22.03.2023**

**Til stede**

Anne Veland (AV) – President  
Steven Jones (SJ) – Visepresident  
Maria Myrland (MM) – Styremedlem  
Pia Egemark (PE) – Styremedlem  
Fred Fredriksen (FF) – Styremedlem  
Kine Gundersen (KG) – 2. varamedlem  
Line-Louise Wangsvik (LLW) – Stambokfører  
Marte Helene Tøfte (MHT) – Vik. forbundssekretær

**Meldt forfall:**

Katrine Lie Strandos (KLS) – Styremedlem  
Cathrin Møllerop (CM) – 1. varamedlem

Saksnr.	Tekst
	Møtet åpnet kl. 15.00.
02-23	<b>Min Katt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Nye bedømmelsessedler og oppsett for diplomer er under arbeid. Det nye systemet er planlagt utprøvd under Jærkattens utstilling.</li><li>Utvidet MinKatt-tilgang for klubbsekretærer: Tilbud er mottatt og NRR takker ja. Regner med at dette vil være på plass om kort tid.</li><li>Styret forbereder et samarbeid med andre FIFe-land for å optimalisere et samarbeid om MinKatt: Det er ønskelig med en MinKatt brukergruppe med representanter fra alle FIFe-forbund som benytter dette systemet. Et slikt samarbeid kan gi større påvirkingskraft ved ønskede endringer og større økonomisk forhandlingskraft. Hvis mulig forsøkes det å organisere et møte om dette i forbindelse med avviklingen av FIFes GF.</li></ul>
03-23	<b>SWS-23, orientering</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Det er ikke mottatt budsjett, til tross gjentatte forespørsler.</li><li>Det er ikke avklart hvor vidt transport av og grensepassering for eventuelle innleide bur er ivaretatt</li><li>Enn så lenge få påmeldinger, det forventes at dette tar seg opp frem mot påmeldingsfristen.</li></ul>



04-23	<b>WWS-24, orientering</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det er satt opp utkast til hovedstruktur for arbeidsoppgaver, se vedlagt siste side. Det er ønskelig at dette deles opp noe mer, samt at ansvarlig for innleide bur og sikkerhetsansvarlig legges til.</li><li>• Mer informasjon sendes ut til klubbene før påske. Videre inviteres klubbene nok en gang til å melde kandidater til arbeidsgruppe. Ettersom det nå er klart at arrangementet skal avholdes på Oslofjord Convention Center kan flere klubber vite hva det kan være aktuelt å bidra med.</li><li>• Etter påske innkalles det til arbeidsmøte på Teams for de kandidater klubbene allerede har meldt inn, samt for eventuelt nye kandidater.</li><li>• Allerede klart er: priser på overnatting, mat, scene, scenelys, audio og streaming.</li><li>• Domene for hjemmeside er kjøpt, webhjelpere hjelper til med å få arrangementets hjemmeside opp og gå.</li><li>• Logo ble stemt frem under GF og skal videreutvikles.</li><li>• Det er leid 10.000 m<sup>2</sup> utstillingshall + kafeteria + eget område for dommere og personell + kontorer/ sekretariat.</li><li>• Det jobbes med dommere og det er ønskelig med bidrag fra klubbene: Klubbene inviteres til å foreslå 6 dommere per kategori.</li><li>• UK skal involveres mer i arbeidet med WWS.</li></ul>
06-23	<b>Aristokatt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det har kommet enkelte innspill fra medlemmer som synes det er trist at det fysiske bladet forsvinner, og forespørsel om det kan trykkes opp enkeltblader. GF stemte frem at det fysiske bladet skulle vekke med øyeblikkelig virkning. Opptrykk av enkeltblader blir svært dyrt per blad. Klubbene får tilsendt pdf-filen av hvert Aristokatt og står fritt til å organisere opptrykk av denne til egne medlemmer etter eget ønske, men dette vil ikke bli i regi av NRR.</li></ul>
08-23	<b>Flytting av NRRs kontorer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Flyttedato er satt til 17. april</li><li>• Strøm, forsikring, internett og postkasse er på plass.</li><li>• Flytting av printer er avtalt.</li><li>• Flytting av utstyr, arkiv og materiell: Det er innhentet tilbud fra transportfirma og innhentet hjelp fra russegruppe.</li><li>• Det bestilles skilt til veggen og dekal for merking av postkasse.</li></ul>
09-23	<b>Utpeke medlemmer til AR/HU og UK</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Kandidater er foreslått av styret og blir kontaktet og forespurt av kontoret.</li></ul>
10-23	<b>Forsikringssak, ødelagte bur</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Bur skadet etter fall fra defekt jekketralle er erstattet av forsikringsselskap.</li></ul>
11-23	<b>NRRs burpool – arbeidsgruppe for å utrede fremtiden</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Alle klubbene forespørres om å stille med inntil én kandidat, forutsatt at kandidaten er dedikert til oppgaven og ønsker å jobbe aktivt med å finne en løsning for fremtidig håndtering av burpoolen.</li></ul>



12-23	<b>NRRs forslag til FIFes GF</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utkast er formulert på alle FIFes tre språk, oversatt fra forslag fra NRRs GF.</li></ul>
13-23	<b>MVA-refusjon</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Både NRR sentralt og klubbene kan få tilbake inntil 8% av sin årlige omsetning gjennom denne ordningen. Informasjon sendes ut til klubbene så snart denne er ferdigstilt.</li></ul>
14-23	<b>Sunnmørskatten – revisjon av NRRs kjøpekontrakt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Styret tar forslaget fra Sunnmørskatten i betraktning når kontrakten skal oppdateres. Dette vil bli utført like etter påske.</li></ul>
15-23	<b>Sunnmørskatten – digitale medlemskort</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Styret ønsker at det skal opprettes en arbeidsgruppe som skal jobbe spesifikt med sponsorer og medlemsfordeler. Dette ble det også ytret ønske om under årets GF. Gruppen vil bestå av én representant fra styret og ellers engasjerte medlemmer. Styret har oppfattet stort engasjement fra enkeltmedlemmer rundt dette temaet i sosiale medier, og vil kontakte disse for å invitere til et samarbeid.</li><li>• Digitale medlemskort må eventuelt ses på ved en senere anledning, men per dags dato kan medlemskap enkelt bevises ved å logge inn i Min Katt på mobil.</li></ul>
16-23	<b>BERAK – innsendt klage</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Innkommet klage viderefremmes til UK, slik at de kan ta den oppståtte situasjonen i betraktning når de fortsetter arbeidet med å utvikle et opplæringsprogram for assistenter.</li></ul>
<b>Økonomi</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Vi ligger enn så lenge noe over på lønnsutgifter, ellers er det ingen større avvik.</li></ul>
<b>DK-saker</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• DK 02-23: Styret stiller seg bak forslaget til vedtak fra DK</li><li>• DK 03-23: Styret stiller seg bak forslaget til vedtak fra DK</li></ul>
<b>Eventuelt</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Innkomet om søknad om støtte til reise til FIFes GF</b> NRR støtter søker med 5000 kr til reise og opphold under FIFes GF.</li><li>• <b>Ringorm</b> Det sendes ut informasjon til alle klubber fra NRRs kontor. Informasjonene publiseres også på hjemmesiden. Det foreligger ingen beviser på at det er større forekomst av ringorm enn vanlig.</li><li>• <b>Sponsor: Agria</b> Det jobbes med å få på plass justeringer i premier. Dette diskuteres nærmere på samarbeidsmøte mellom Agria og NRR før påske.</li><li>• <b>Sponsor: Royal Canin</b> Avtalen er klar til signering.</li><li>• <b>Forbundssekretærstillingen</b> Stillingens størrelse forblir uendret, men stillingsprosenten fordeles slik: 60% forbundssekretær, 20% regnskapsarbeid, 20% bistå stambokfører.</li></ul>



# NORSKE RASEKATTKLUBBERS RIKSFORBUND

TILSLUTTET FEDERATION INTERNATIONALE FELINE (FIFe)



N•R•R

## Rapporter fra komiteer

AR/HU Ikke mottatt  
UK Mottatt  
LK Løpende kontakt  
DK Mottatt

## Kommende styremøter:

19.04 (teams), 16.05 (teams), 21.06 (fysisk), 16.08 (teams), 13.09 (teams), 11.10 (fysisk),  
08.11 (teams), 06.12 (teams).

Anne Veland President	Steven Jones Visepresident	Fred Fredriksen Styremedlem
Pia Egemark Styremedlem	Maria Myrland Styremedlem	Kine Gundersen 2. varamedlem



## Hovedstruktur WWS24

